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Speelzones  -  Stand van zaken

In de operationele doelstelling 47 (OD47. Het behoud en de ontwikkeling van meer en 
betere natuur in de nabije buurt van alle Vlamingen stimuleren) van de beleidsbrief 
Omgeving 2016-2017 van de minister kunnen we lezen dat er een ruim aanbod is van 
permanente en zomerspeelzones en van vrij toegankelijke zones in bossen. In het kader 
van het masterplan bivakplaatsen, zo lezen we verder, zal de minister blijven inzetten op 
een gericht en ruimer aanbod van speelzones in de nabijheid van bivakplaatsen en 
jeugdlokalen. 

Speelzones (of speelbossen) zijn stukken bos of natuurreservaat van enkele hectares 
groot waar kinderen, jongeren en hun begeleiders vrij kunnen spelen en daarbij de 
paden mogen verlaten. 

Er zijn zowel permanente speelzones als speelzones die enkel tijdens de zomermaanden 
(1 juli tot en met 31 augustus) worden afgebakend. Spelen is ook mogelijk in de vrij 
toegankelijke zones. Dat zijn zones waar ‘iedereen’ de paden mag verlaten. Aparte 
borden geven aan of de betrokken zone een speelbos, een zomerspeelbos, of een vrij 
toegankelijke zone is.

1. a) Graag een actueel overzicht van de:

 speelzones;
 zomerspeelzones;
 vrij toegankelijke zones.

Gelieve telkens per provincie en per segment te vermelden:

 het aantal;
 het totaal aantal ha;
 de procentuele verhouding privé/openbaar bos.

b) Gelieve ook een overzicht te geven van de aangroei van 2016 van de:

 speelzones;
 zomerspeelzones;
 vrij toegankelijke zones.

Gelieve telkens per provincie en per segment te vermelden: 



 het aantal;
 het totaal aantal ha;
 de procentuele verhouding privé/openbaar bos.

Wie betaalde welke prijs per ha per aangekochte nieuwe zone?

2. Zit de doelstelling om tegen medio 2018 in elke gemeente in één speelzone te 
voorzien (indien bos aanwezig; waar nodig en nuttig) op schema? Welke stappen 
moeten eventueel nog genomen worden?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Joke Schauvliege (757) en Sven Gatz (304).



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 304 van 13 juni 2017
van LYDIA PEETERS

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Joke Schauvliege, Vlaams 
minister van Omgeving, Natuur en Landbouw.


